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Obec Světlá Hora
Světlá Hora 374, 793 31 Světlá Hora
tel.č.: 554 773 150 | e-mail: svetlahora@svetlahora.cz Číslo jednací: OÚSH/823/2018

Z Á P I S
45. schůze Rady obce Světlá Hora

konaná dne 19. 3. 2018 v zasedací místnosti obecního úřadu od 16:00 hod.

Doba jednání: 16.00 -18.30 hod.
Přítomno: 5
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Václav Vojtíšek
Zapisovatel*: Michaela Marková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Rady obce Světlá Hora určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Procesní záležitosti 45. schůze rady obce konané dne 19. 3. 2018

Schválení programu 45. schůze rady obce konané dne 19. 3. 2018

Diskuze:
Vojtíšek: návrh programu dnešní schůze rady obce máte předložený, dám hlasovat o jeho schválení

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje program 45. schůze rady obce konané dne 19. 3. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/1a bylo schváleno.

Schválení ověřovatele zápisu 45. schůze rady obce konané dne 19. 3. 2018

Diskuze:
Vojtíšek: ověřovatelem zápisu z této schůze rady obce navrhuji Mgr. L. Sekaninu

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje ověřovatele zápisu ze 45. schůze rady obce konané dne 19. 3. 2018 Mgr.
Leoše Sekaninu

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/1b bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze 44. schůze rady obce konané dne 19. 2. 2018

Předkladatel: Obec Světlá Hora (M. Marková)

Zpracovatel: M. Marková

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek: kontrolu plnění usnesení máte předloženou, má někdo dotazy nebo připomínky?

Starosta Vojtíšek, místostarostka Štýbnarová, radní Pataki, Sekanina, Školoud

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění
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Štýbnarová: jak to vypadá s tím bytem č. 9 v DPS?
Vojtíšek: budeme o tom ještě dnes mluvit v souvislosti se sociální komisí

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze 44. schůze rady obce konané dne 19. 2.
2018

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/2a bylo schváleno.
Přílohy:

kontrola-plneni-usneseni

Diskuze:
Vojtíšek: na základě jednání na posledním zasedání ZO navrhuji zařadit bod "kontrola plnění usnesení" z

předchozího zasedání ZO jako stálý bod jednání RO

Návrh usnesení:
Rada  obce  Světlá  Hora  schvaluje  zařazení  bodu  "kontrola  plnění  usnesení"  z  předchozího  zasedání
zastupitelstva obce jako pevný bod programu schůze rady obce (následující bezprostředně po ZO)

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/2b bylo schváleno.

Diskuze:
Vojtíšek: jak se stavíte k připomínkám A. Šimčíka na členy RO, chce, aby se mu odpovědělo do těch 30

dnů?
Školoud: odpověděl jsem mu už na ZO
Pataki: já taky
Vojtíšek: navrhuji přijmout toto usnesení

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora konstatuje že tři členové rady obce již odpověděli na dotazy člena ZO p. A. Šimčíka
ze dne 11. 12. 2017 a zbývající  dva členové rady obce se k dotazům vyjádří písemně

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/2c bylo schváleno.

3. Rozpočtové opatření č. 2/2018 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018

Předkladatel: Obec Světlá Hora (M. Nováková)

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek: máte předložené rozpočtové opatření č. 2/2018 k rozpočtu obce na letošní rok, včetně komentáře

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2018 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/3 bylo schváleno.
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Přílohy:
rozpoctove-opatreni-2-2018

4. Záměr na pronájem nebytových prostor "garáží" (u sběrného dvora)

Předkladatel: Obec Světlá Hora (R. Soroková)

Zpracovatel: R. Soroková

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek: je předložený záměr na pronájem garáží na "Rychtě"

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje

záměr na pronájem nebytových prostor - garáží, nacházejících se v areálu sběrného dvora u domu Světlá č. p.
332, 793 31 Světlá Hora, na pozemku st. parc. č. 755 v k. ú. Světlá ve Slezsku o výměře podlahové plochy 18
m2/1 garáž

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/4 bylo schváleno.
Přílohy:

zamer-garaze

5. Žádosti o poskytnutí finančních dotací z rozpočtu obce na rok 2018

Předkladatel: Obec Světlá Hora (M. Nováková)

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 3

Diskuze:
Vojtíšek: v tomto bodě jsou předloženy žádosti o poskytnutí dotací z rozpočtu obce na letošní rok, jedná

se o žádost Veslařského klubu Slezská Harta a společnosti Help-in o.p.s.Bruntál
Sekanina: co se týká Veslařského klubu, máme tam někoho z našich občanů?
Vojtíšek: ne
Sekanina: potom navrhuji jejich žádost zamítnout

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora neschvaluje poskytnutí finanční  dotace ve výši 2. 000,- Kč z rozpočtu obce Světlá
Hora na rok 2018 pro Veslařský klub Slezská Harta z.s. Leskovec nad Moravicí 42, 793 68 (IČ: 058
58 861), z důvodu že obec preferuje poskytování finančních dotací místním spolkům a sdružením

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/5a bylo schváleno.
Přílohy:

komentar-zadosti o dotace
zadost-veslarsky-klub
zados-help-in

Žádost Help-in o.p.s. Bruntál
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Diskuze:
Vojtíšek: je  tady,  jako každý rok žádost  Help-inu Bruntál  na  dofinancování  pečovatelské

služby v obci, díval jsem se do jejich vyúčtování a požadovaných 220. 000,-Kč se mi
zdá moc, nechal bych 180. 000,-Kč

Sekanina: za sebe to moc nechápu, např. když vezmeme dovážku jídla, za to jim přece klienti
zaplatí ne?

Vojtíšek: ale  klienti  jim  např.  neplatí  celou  částku  na  dopravu  jídla,  jde  o  symbolický
příspěvek

Štýbnarová: máme tu víc než dvě pečovatelky? mají tam napsáno 2,2
Vojtíšek: tak někdo je musí zastupovat, když mají dovolené apod.
Sekanina, Pataki: tak jim dejme těch 220. 000,-Kč
Školoud, Štýbnarová: taky jsme pro 220. 000,-Kč
Vojtíšek: tak  se  přidám,  je  potřeba,  aby  to  šlo  do  zastupitelstva,  máme dva  návrhy  na

usnesení

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora doporučuje zastupitelstvu obce schválit poskytnutí finanční  dotace ve výši 220.
000,-Kč z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018 pro Help-in o.p.s. , U Rybníka 4, 792 01 Bruntál, na
financování pečovatelské služby v obci Světlá Hora

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/5b bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Rada  obce  Světlá  Hora  doporučuje  zastupitelstvu  obce  schválit  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o
poskytnutí  finanční   dotace  ve  výši  220.  000,-  Kč  z  rozpočtu  obce  Světlá  Hora  na  rok  2018  s
organizací  Help-in o.p.s. U Rybníka 4, 792 01 Bruntál, na financování pečovatelské služby v obci Světlá
Hora

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/5c bylo schváleno.

6. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouva o právu
provést stavbu č. IP-12-8021730/V/1

Předkladatel: Obec Světlá Hora (Ing. J. Kukučka)

Zpracovatel: ENERGOROZVODY s.r.o., Praha 10

Počet příloh: 2

Diskuze:
Vojtíšek: je předložen návrh smlouvy o budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene v Suché Rudné

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvu o
právu provést stavbu č. IP-12-8021730/V/1 týkající se pozemků parc.č. 622/2 a 239/1 v k.ú. Suchá Rudná
ke zřízení  "Zařízení  distribuční  soustavy"  na uvedených pozemcích,  uzavřenou mezi  společností  ČEZ
Distribuce a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV - Podmokly, zastoupenou společností ENERGOROZVODY
s.r.o, Počernická 3410/1a, 108 00 Praha 10 a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje
starostu Václava Vojtíška jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/6 bylo schváleno.
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Přílohy:
navrh-smlouvy-energorozvody
mapka-energorozvody

7. Kupní smlouva 2018 na prodej surového dříví a rámcová smlouva o dílo na
provádění lesnických činností

Předkladatel: Obec Světlá Hora (Ing. L. Školoud)

Zpracovatel: Ing. L. Školoud

Počet příloh: 2

Diskuze:
Školoud: máme tady dvě smlouvy, jedna je na dodání dříví, tam jsme oslovili 5 firem, Dány nám dal

nejvyšší nabídku za druh dřeva, které teď nejvíce prodáváme (kůrovcové). Další smlouva je na
provádění lesnických činností - přibližování dřeva

Sekanina: je někde ten ceník
Školoud: ano, máte ho přiložený v materiálech

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje kupní smlouvu na rok 2018 na dodání surového dříví v sortimentech dle
přílohy této smlouvy, uzavřenou mezi Jaroslavem Dánym, Andělská Hora 145, 793 32 Andělská Hora - IČ
64625095(kupující)  a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora (prodávající) a pověřuje starostu
Václava Vojtíška jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/7a bylo schváleno.
Přílohy:

kupni-smlouva-dany
ramcova-smlouva-dany

Rámcová smlouva o dílo na provádění lesnických činností

 

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje rámcovou smlouvu o dílo na provádění lesnických činností uzavřenou
mezi Jaroslavem Dánym, Andělská Hora 145, 793 32 Andělská Hora, IČ 64625095 a Obcí Světlá Hora,
Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostu Václava Vojtíška jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/7b bylo schváleno.

8. Smlouva o systémovém servisu SW a HW Obce Světlá Hora a nákup Microsoft
SQL USER

Předkladatel: Obec Světlá Hora (V. Vojtíšek)

Zpracovatel: V. Szkandera

Počet příloh: 2
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Diskuze:
Vojtíšek: první smlouva je s V. Szkanderou, který nám dělá IT od r. 2006, od začátku má 3. 500,-Kč,

požádal teď o zvýšení na 4. 500,-Kč
Sekanina: je tam potřeba ve smlouvě upravit některé překlepy
Vojtíšek: ano, to opravíme

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje smlouvu o systémovém servisu SW a HW Obce Světlá Hora uzavřenou
mezi p. Vlastimilem Szkanderou, Andělská Hora 128, 793 32 Andělská Hora (IČ 73318817) a Obcí Světlá
Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostu Václava Vojtíška jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/8a bylo schváleno.
Přílohy:

smlouva-v.szkandera
nakup-server

Nákup SQL Serveru + 10 USER CAL

Diskuze:
Vojtíšek: v rámci GDPR je potřeba dokoupit vybavení k posílení serveru na Obci, cena má být 75. 000,-Kč,

bez DPH, komentář V. Szkandery máte v příloze

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje , z důvodu přípravy Obce na GDPR  (General Data Protection Regulation -
nařízení Evropské unie o ochraně osobních údajů), nákup  SQL Serveru + 10 USER CAL (přístupové
licence) za cenu 75. 000,-Kč bez DPH

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/8b bylo schváleno.

9. Smlouva o dílo na zpracování projektové dokumentace - kanalizace k RD Světlá
"nad kostelem"

Předkládatel: Obec Světlá Hora (V. Vojtíšek)

Zpracovatel: AQUAstop v.o.s. Bruntál

Počet příloh: 1

 

Diskuze:
Vojtíšek: máte návrh smlouvy o dílo na zpracování projektové dokumentace na kanalizaci k RD "nad

kostelem"
Školoud: jedná se o kanalizaci pro všechny RD, které tam budou?
Vojtíšek: ano
Pataki: je tam termín vyhotovení do 31. 12. 2017, není to moc dlouho?
Vojtíšek: jsme domluvení, že by to mělo být do 31. 7. 2018, musíme to opravit. Musí to ale vyřídit i se

všemi povoleními, nejhorší jsou ty vyjadřovačky

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje smlouvu o dílo č. 4/2018 na zpracování projektové dokumentace k akci
"prodloužení kanalizace ve Světlé Hoře" (k RD Světlá "nad kostelem") uzavřenou mezi  firmou AQUAstop
v.o.s., U Stadionu 1839/5, 792 01 Bruntál (IČ 47984597) a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá
Hora a pověřuje starostu Václava Vojtíška jejím podpisem

Dobrá otázka???

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění
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Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/9 bylo schváleno.
Přílohy:

smlouva-dilo-aquastop

10. Příkazní smlouva pro výkon zadavatelských činností pro zakázku "Projektová
dokumentace - Vodovod Dětřichovice"

Předkladatel: Obec Světlá Hora (V. Vojtíšek)

Zpracovatel: PUKONELA s.r.o., Olomouc

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek: máte předložený návrh smlouvy s firmou Pukonela z Olomouce, mají vybrat toho, kdo zpracuje

projektovou dokumentaci na vodovod Dětřichovice

Návrh usnesení:
Rada  obce  Světlá  Hora  schvaluje  příkazní  smlouvu  pro  výkon  zadavatelských  činností  pro  zakázku
"Projektová dokumentace - Vodovod Dětřichovice" uzavřenou mezi firmou PUKONELA s.r.o., Stupkova
952/18, Nová Ulice, 779 00 Olomouc  (IČ 02645696) a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a
pověřuje starostu Václava Vojtíška jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/10 bylo schváleno.
Přílohy:

prikazni-smlouva

11. Smlouva o dílo k akci "Revitalizace návsi v Suché Rudné"

Předkladatel: Obec Světlá Hora (Ing. M. Vršanová)

Zpracovatel: Ing. N. Krůtská

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek: máte návrh smlouvy s Ing. Krůtskou, která bude zpracovávat studii k revitalizaci "náměstíčka" v

Suché Rudné
Školoud: teď bude 24. 3. v Suché Rudné veřejné projednání, kdy by se k tomu měli vyjadřovat lidi a ona to

potom podle toho musí dopracovat

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje smlouvu o dílo na zhotovení zahradně architektonické studie k akci
"Revitalizace návsi  v Suché Rudné, uzavřenou mezi Ing. Nikolou Krůtskou, Nábřežní 414/24, 790 01
Jeseník - Bukovice (IČ 04901665) a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostu
Václava Vojtíška jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/11 bylo schváleno.
Přílohy:

smlouva -krutska

PRO hlasoval i radní Sekanina

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění
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12. Komise sociální, zdravotní, školská,kulturní, sportovní a redakční rady
Zpravodaje

Předkladatel: Komise sociální, zdravotní , školská, kulturní, sportovní a redakční rady Zpravodaje (předseda
Mgr. L. Sekanina)

Zpracovatel: R. Soroková

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek: máme předložený zápis ze sociální komise, kde se projednávalo přidělení bytu č. 9 pí

Oravcové, předám slovo předsedovi komise
Sekanina: na základě výzvy ve Zpravodaji, že je volný byt v DPS se přihlásila pí Oravcová z

Rudné p.  Praděděm, má doporučení od své lékařky a komise ji  doporučuje jako
jedinou a vhodnou uchazečku

Pataki: kolik má paní let?
Sekanina: přes 70
Vojtíšek: minule jsme se tady bavili i o Vondrovi, toho jste znovu neprobírali?
Sekanina: pí Oravcová se komisi jeví jako sociálně potřebnější a p. Vondra nic nového, ani

lékařské potvrzení nepředložil
Vojtíšek: zemřela pí Myslikovjanová, takže bude v krátké době volný byt i po ní
Školoud: zemřel taky p. Čečotka a jeho paní na to není zdravotně dobře a bude asi taky

potřebovat byt s pečovatelskou službou
Vojtíšek: mluvil jsem s rodinou, teď je v nemocnici, takže uvidíme co bude dál potřebovat
Sekanina : když přečtu všechny zájemce o byt v DPS, z těch akutních je to právě pí Oravcová, od

svého praktika má napsané, že umístění v DPS je "velmi vhodné", u Vondry je sice
plus, že je místní, mínus je ale alkohol a také nemá doporučení od své doktorky
MUDr. Ryšánkové

Školoud: byt bych dal pí Oravcové a potom se uvidí jak to bude s bytem po pí Myslikovjanové
Pataki: také jsem pro pí Oravcovou
Štýbnarová,
Sekanina:

oba jsme pro pí Oravcovou

Vojtíšek: já se zdržím

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje nájemní smlouvu na byt č. 9 v Domě s pečovatelskou službou Světlá 433,
Světlá Hora, pí Veronice Oravcové, Rudná pod Pradědem, Stará Rudná 7, na dobu určitou, od 1. 4. 2018 do
31. 12. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1
Usnesení č. R45/2018/12a bylo schváleno.
Přílohy:

komise-socialni

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora bere na vědomí zápis ze zasedání komise sociální, zdravotní, školské, kulturní,
sportovní a redakční rady Zpravodaje ze dne 14. 3. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/12b bylo schváleno.

13. Různé

Hodina Země 2018
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Předkladatel: Obec Světlá Hora (Ing. M. Vršanová)

Zpracovatel: Ekologický institut Veronica

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek: jako každým rokem se chceme připojit k akci "Hodina Země" vypnutím veřejného osvětlení tady

ve Světlé, včetně nasvícení kostela, podrobnosti máte v příloze

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje zapojení obce Světlá Hora do akce "Hodina Země 2018" konané v sobotu
24. března 2018, v rámci které bude v tento den od 20.30 do 21.30 hod. vypnuto veřejné osvětlení v obci,
jako gesto připojení obce k ochraně životního prostředí a klimatu

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/13a bylo schváleno.

Veřejné prostranství ve Staré Vodě

Předkladatel: Obec Světlá Hora (V. Vojtíšek)

Zpracovatel: ---

Počet příloh: 0

 

Diskuze:
Vojtíšek: přišla mi teď od nějaké firmy nabídka na dětské hřišti. Mluvilo se o tom kdysi i ve Staré Vodě, je

teď otázka, jestli tam nějaké dětské hřiště budovat nebo ne?
Sekanina: přímo dětské hřiště bych tam nedával, jsem ale pro altán pro nějaká jejich setkávání
Vojtíšek: nějak se to ke mně dostalo, když jsme tam jednou seděli, že by chtěli altán a případně dětské

hřiště a teď, když mi přišel ten katalog, tak jsem si na to vzpomněl
Pataki: sdílím názor Leoše Sekaniny, ale zase bych to asi úplně neodpálil, altán by byl dobrý pro jejich

akce a možná i jako zpestření pro turisty a cyklisty
Školoud: jsem s L. Jedličkou ze Staré Vody v úzkém kontaktu, altán by určitě chtěli, o tom mluví často, u

toho dětského hřiště bych se zatím taky zdržel, nesedí mi, že nějaká firma pošle katalog s
městským mobiliářem, stylem se to sem vůbec nehodí

Vojtíšek: řešil bych to tam na etapy a v první etapě by se mohl udělat ten altán a dál se uvidí

Návrh usnesení:
Rada  obce  Světlá  Hora  schvaluje  řešení  úpravy  veřejného  prostranství  ve  Staré  Vodě  "na  etapy"  s
vybudováním altánu v 1. etapě

 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/13b bylo schváleno.

Nákladní elektro tříkolka

Předkladatel: Obec Světlá Hora (Ing. L. Školoud)

Zpracovatel: ---

Počet příloh: 1
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Diskuze:
Školoud: vzniklo to tak, že na Obec přišla nabídka na elektro tříkolku, volal jsem do té firmy, která to

posílala, jsou to dovozci těchto tříkolek a jsou schopní vyřídit i dotaci, se kterou by potom byla
cena 20. 000,-Kč. Zdál se mi dobrý poměr ceny a výkonu, hodilo by se to tady pro úklid
veřejného prostranství v obci

Pataki: aby to ale něco uvezlo
Školoud: klidně bych se na to jel podívat, zajímá mě to
Vojtíšek: ona to určitě nebude tato cena, ještě bude potřeba určitě nějaká nabíječka apod., je to teď v

módě - elektromobily apod. Já touto nabídkou nejsem moc nadšený, dojezd 60 - 80 km na jedno
dobitý, to tady asi kvůli terénu nebude.

Sekanina: pro jaké přesně použití by to bylo?
Vojtíšek: tady na různé převážení věcí po obci při úklidu veřejného prostranství
Sekanina: zase by to bylo lepší než když to převáží riderem
Pataki: nevím jestli  zrovna toto,  ale  jinak jsem pro,  aby když  se  tady zajišťuje  údržba veřejného

prostranství, ať tady lidi takové věci mají. Asi bych to potřeboval vidět v reálu. Když se má v
obci pokračovat v nějaké té zahradnické činnosti, tak by se to využilo

Vojtíšek: jsem pro to, aby k tomu Libor zjistil nějaké další podrobnosti, ať se na to jede podívat a pak se
rozhodneme

Pataki: jsem pro, ze stolu bych to neshazoval, zjistěme o tom víc

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora odkládá projednání nákupu elektro tříkolky pro potřeby péče o veřejné prostranství
v obci do příští schůze rady obce

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/13c bylo schváleno.
Přílohy:

nakladni-trikolka

Pracovní cesta starosty

Předkladatel: Obec Světlá Hora (starosta V. Vojtíšek)

Źpracovatel: ¨---

Počet příloh: 0

Diskuze:
Vojtíšek: chtěl bych vás požádat o schválení pracovní cesty na kongres na Seč, bude tam školit i naše

právnička Mgr. Hamplová a koná se to v úterý a ve středu 27. - 28. 3. 2018

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá Hora schvaluje pracovní cestu starosty Václava Vojtíška ve dnech 27. - 28. 3. 2018 na
kongres "Samospráva jako pilíř naší země" Seč - Ústupky

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/13d bylo schváleno.

Zpracování plánu rozvoje sportu v obci

Předkladatel: Obec Světlá Hora (starosta V. Vojtíšek)

Zpracovatel: ---

Počet příloh: 0



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 11 / 12

Diskuze:
Vojtíšek: byla novela zákona o sportu a je tam přidaný bod o zpracování plánu rozvoje sportu v obci, chtěl

bych, aby se zpracoval nějaký návrh, mohli by to udělat P. Pataki a L. Sekanina

Návrh usnesení:
Rada obce Světlá  Hora pověřuje  zpracováním plánu rozvoje  sportu v  obci  členy rady obce p.  Petra
Patakiho a Mgr. Leoše Sekaninu

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. R45/2018/13e bylo schváleno.

Různé - radní

Diskuze:
Vojtíšek: ozýval jsem se už 2x L Konopkovi kvůli tomu pokračování v jednání ohledně pozemků v

Podlesí, odpověděl mi, že je v nemocnici a až bude zdravý, že se mi ozve. Dál jsem se setkal s
Ing. Kalužou ohledně Dostihového dne a bavili jsme se i k tomu novému víceúčelovému hřišti

Pataki: až bude víc teplo, tak by to chtělo projít a probrat to na místě
Vojtíšek: řekl jsem mu, že tam potřebujeme místo na nějaké zázemí, takže je to ve stavu jednání
Školoud: je tam ještě problém, že chodník končí u brány hřiště a z druhé strany je už vyšlapaná

pěšinka, bylo by dobré pouvažovat, jestli to tam nějak nezpevnit
Vojtíšek: určitě co k tomu bude, jakékoliv poznatky, můžeme řešit
Pataki: k těm fotkám starostů co byly v loňském roce na výstavě, myslel jsem si, že budou někde

trvale vyvěšené na Obci,  mohlo by se to udělat.  Dál  jsem slyšel,  že Bruntál  bude nově
projednávat stanovení "bezdoplatkových zón" pro ty problematické lokality,  možná by se
mohlo  prověřit,  jestli  by  to  nešlo  zavést  i  u  nás  např.  pro  309.  Jak  to  vypadá  s  tím
"moderátorem" k jednání ohledně JKS?

Školoud: v sobotu 24. 3. je veřejné projednání v Suché Rudné, kde to bude moderovat, takže s ním
potom budu mluvit o ohledně JKS

Pataki: ohledně dotace navrhované pro divadelníky. Na jednu stranu jsem říkal, že něco seženeme od
sponzorů, ale na druhou stranu si říkám, jestli by nám i obec něčím nemohla přispět? Chtěli
bychom totiž pořídit nějaké mikroporty, ale nějaké lepší, protože při vystoupeních není v
zadních  řadách  moc  slyšet.  Takové  stoji  okolo  40.  000,-Kč.  Nějaké  peníze  máme,  něco
bychom teda sehnali přes sponzory a něco jestli by dala obec?

Školoud: byl bych pro, ale aby to pak nebylo k volnému zapůjčení, aby obsluhu zajišťovali třeba dva
lidi, kteří by k tomu byli proškolení

Štýbnarová: měli byste si určitě dát na Obec oficiální žádost
Vojtíšek: odvádíte do Prahy na charitu p. Svěráka, mohli jste si něco víc nechat. Udělejte nějaké kroky

sami a když vám bude něco chybět, tak přijďte
Pataki: dobře, probereme to, a zkusíme sehnat nejdřív sponzory Peněz si už necháváme víc, abychom

měli na naše nutné výdaje

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé:   ............................................................

  ............................................................

Starosta: Václav Vojtíšek   ............................................................



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 12 / 12

:   ............................................................

Zapisovatel: Michaela Marková   ............................................................

 
Datum vyhotovení:




